
 

 
 
 
 
 

Hantering av bygglov  
Kan läsa hur ansvarig politiker i pressen bara 
konstaterar att man som politiker har en annan 
åsikt och därför väljer en annan väg än 
tjänstemännen..  
Många som jobbar med politik i Hudiksvall idag är 
vanliga människor som jobbar på olika ställen 
färghandel, sjukvården, Omsorgen samt Iggesunds 
bruk (förrådet). 
Det är det fina med politiken. 
Rollerna borde vara att: Politiken står för vadet och 
tjänstemännen hur det ska göras. 
Så verkar det inte fungerar i Hudiksvall idag. 
När högt utbildade tjänstemän slutar på löpande 
band borde de styrande fundera varför så är fallet. 
Och det rimmar väldigt illa med de till växt mål 
man satt. 
Att skylla på avsaknad av lokal kompetens är inte 
relevant förklaring då arbetsmarknaden är större 
än så. 
Den uppkomna situationen med hög av bygglov 
ärende visar på en otydlighet från politiken vad 
gäller bygglovsprocessen. Som skapat osäkerhet 
vad som gäller för på byggare samt tjänstemän. Det 



 

behövs ingen konsult firma KPMG för dyra pengar 
(kommunala pengar) att konstatera det. 
 
Göran Bergqvist 
Kristdemokraterna 
 
 


